



የኢ.ፌ.ዲ.ሪ ቆንስል ጄኔራል ጽ/ቤት - ቶንዲን፣ቻይና  
 埃塞俄比亚联邦民主共和国驻中国重庆总领事馆  
 Consulate General of the FDR of Ethiopia - Chongqing, China


日期 Date: 2017-03-06  
 编号 Ref.No.: 114/01/09

埃塞俄比亚联邦民主共和国驻重庆总领事馆向中国国际贸易促进委员会四川省委员会致意，并荣幸地请求贵会配合办理以下事宜：

2017年5月26-29日，埃塞俄比亚提格雷州城市发展贸易与工业部将联合提格雷州商会暨行业协会举办提格雷国际制造业展会，此次展会以“投资提格雷”为主题，展会地址在梅克尔城。

此展会将为参展企业提供投资机会，政府刺激政策及支持等信息。

基于此，总领事馆请求贵会及时告知贵会会员单位此项展会内容。同时，总领事馆将随时为贵会及贵会会员单位提供展会信息分享，赴展签证办理等必要的协助。

顺致崇高敬意！



联系人：总领事馆：吴毅先生 电话：023-63734734/18581296786

邮箱：ethiopiaqc@163.com

埃塞俄比亚联邦民主共和国驻重庆总领事馆

2017年3月6日



የኢ.ፌ.ዲ.ሪ ቆንስል ጄኔራል ጽ/ቤት - ቶንቺን፣ ቻይና  
 埃塞俄比亚联邦民主共和国驻中国重庆总领事馆  
 Consulate General of the FDR of Ethiopia - Chongqing, China

日期 Date: 2017-03-08  
 编号 Ref. No.: 114/01/09

The Consulate General of the Federal Democratic Republic of Ethiopia in Chongqing Presents its compliments to CHINA COUNCIL FOR THE PROMOTION OF INTERNATIONAL TRADE SICHUAN COMMITTEE and has the honor to request the later the following cooperation:

Tigray Regional Government Bureau of City Development, Trade and Industry in cooperation with Tigray Chambers of Commerce and Sectoral Association will organize Tigray International Manufacturing Expo from May 26-29/2017 with the motto of Invest in Tigray at Mekel City.

The Expo provides a very good opportunity for participants to know the investment opportunities, incentive provided by government and support provided by regional government to investing companies.

In view of this, our Consulate General office would like to ask your good office support by notifying your member companies about this very important event. Moreover, the Consulate General Office is ready to give further information on event related issues and facilitate the issues related to visa.

The consulate General of the Federal Democratic Republic of Ethiopia in Chongqing avails itself of this opportunity to renew to CHINA COUNCIL FOR THE PROMOTION OF INTERNATIONAL TRADE SICHUAN COMMITTEE the assurances of its highest consideration.



Contact: Mr. Edward Wu  
 Tel: 63734734/18581296786  
 E-mail: ethiopiaccqbc@163.com

CHINA COUNCIL FOR THE PROMOTION OF INTERNATIONAL TRADE SICHUAN  
 COMMITTEE  
 SICHUAN